

THE LALU

SUN MOON LAKE

涵碧樓

【貼心提醒】涵碧樓防疫措施全面提升

配合衛生福利部疾病管制署及南投縣政府衛生局公告，全面降低人流量，管制出入動線，縮減群聚封閉式空間，用餐方式調整加強社交安全距離及通風，本館防疫措施提升如下：

賓客全面實施

1. 全館全區均須佩戴自備口罩、量測體溫、酒精消毒雙手
2. 凡辦理入住之貴賓採實名制登記（每人）
3. 使用館內各項設施，請自主維持適度的安全社交距離
4. 每日以酒精定時擦拭賓客電梯按鈕、員工電梯按鈕及公共區域各式門把手與扶手
5. 全體工作人員落實員工足跡調查登記、佩戴口罩、量測體溫、定時酒精清潔消毒雙手

房客用餐

1. 為提供更佳完善的用餐環境，即日起各餐廳供餐改為客房內用餐
2. 房客用餐點餐請撥打分機 2

餐期	點餐時間	供餐內容	備註
早餐	07:00 – 10:30	套餐	如需點餐 請撥分機2
午餐	11:30 – 13:30	套餐、精選單點	
晚餐	18:00 – 21:30	套餐、精選單點	
全時段供應餐點	10:30 – 23:30	客房餐飲單點	

其他餐飲服務設施

營業場所	營業時間	內容
1F 池畔茶藝館	每日 10:00 – 18:00	中式特色茶飲、茶點
8F 大廳酒吧	平日 10:00 – 22:00 假日 10:00 – 23:00	各式創意雞尾酒、飲料、輕食點心

精品店

為提供安心的購物環境，精品店將進行人流控管，造成不便敬請見諒

SPA 貴賓

因應指揮中心升級防疫措施管制，即日起 SPA 芳療課程、三溫暖、健身房將暫時停止服務

其他公共區域

涵碧樓紀念館、圖書館同時間使用人數限制 5 人以下

感謝您在防疫期間共同配合防疫措施，日月潭涵碧樓服務團隊祝您度假愉快！

555009 南投縣魚池鄉水社村中興路 142 號

No.142 Zhongxing Rd., Yuchi Township, Nantou County Taiwan 555009 R.O.C.

Tel: 886-49-2855311 Fax: 886-49-2855312

THE LALU

SUN MOON LAKE

涵碧樓

【 Reminder 】 The Lalu Covid-19 Prevention

During Covid-19 pandemic, below are the changes and procedures that guests can expect during your stay:

Guest Arrival & Accommodation:

1. All guests are required to have their temperature taken, hands disinfected with 75% alcohol at entrance, and wear medical mask at all times.
2. All guests are required to check in with real name and contact number in the system.
3. Please keep safety social distance with other people in the public area.
4. The thorough cleaning of public areas will have a specific focus on disinfecting door handles, elevator buttons and all other high use areas.
5. All the staff must have temperature taken, hands disinfected with 75% alcohol, and wear medical mask before entering hotel, and record footprint survey.

Food and Beverage:

1. All the food and beverage service has adjusted into in-room dining, in order to minimize contact and community.
2. In-room dining service please dial 2.

Meal	Order time	Content	Remarks
Breakfast	07:00 – 10:30	Set Menu	Please dial 2 to order
Lunch	11:30 – 13:30	Set Menu, A La Carte	
Dinner	18:00 – 21:30	Set Menu, A La Carte	
All Day Dining	10:30 – 23:30	A La Carte	

Other operation areas

Location	Opening hour	Content
Tea House, 1F	10:00 – 18:00	Chinese tea with Cantonese Dim Sum
Lobby Bar, 8F	10:00 – 22:00 / Weekday 10:00 – 23:00 / Weekend	Cocktail, Soft drinks and light snacks

Boutique:

In order to have keep safety social distance, we'll limit the number of guests at any time in the shop.

SPA Facility:

Due to CDC of Taiwan guidelines, The Lalu Spa Treatment、Gym & Sauna facilities will all be temporarily closed.

Public Facility Area:

Han Pi Lo Memorial Hal and Library will be open to a limited number of 5 guests at any one time.

Thank you for your cooperation, wishing you a pleasant stay with us.

555009 南投縣魚池鄉水社村中興路 142 號

No.142 Zhongxing Rd., Yuchi Township, Nantou County Taiwan 555009 R.O.C.

Tel: 886-49-2855311 Fax: 886-49-2855312